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 COMMISSIE ECONOMIE EN BESTUUR  

 

Locatie: Dudokkamer raadhuis 

Voorzitter: mw. B. Verweij 

Griffier: P.M.H. van Ruitenbeek 

 

 

Aanwezigen bij aanvang:  

fracties: Hart voor Hilversum: J.A.C. Slingerland; D66: M. den Boer en mw. A.A.S. den Daas; VVD: 

R. Verkuijlen; GroenLinks: P. Veenendaal; CDA: G.J. Postma; SP: J. Sampieri Bjornsson; 

ChristenUnie: W.G. Poutsma en mw. A.F. Vreugdenhil-de Blécourt; PvdA: mw. J. Kalk; Leefbaar 

Hilversum: --; Hilversums Belang: --. 

College: P.I. Broertjes, burgemeester. 

 

1.  Vaststellen agenda (0.19) 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De agenda wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 

Voorgesteld wordt agendapunt 5 door te schuiven naar een commissievergadering van 13 februari, 

waarbij wethouder Voorink de vragen zal beantwoorden. 

 

2.  Mededelingen van de voorzitter (1.30) 
Er zijn geen mededelingen. 

 

3. Toezeggingen college (1.36) 

De PvdA: 

- heeft het op korte termijn toegezegde visiedocument van de UN-architecten nog niet 

ontvangen; wethouder Jaeger zegt toe dat vanavond nog te versturen; 

- meent dat toezeggingen niet af te doen zijn met verwijzing naar een niet geplande 

beeldvormende sessie; 

- wil toezeggingen T 18/175, T 19/007 en T 19/008 nog handhaven op de toezeggingenlijst. 

 

Aldus wordt besloten. 

 

4. Vaststellen verslag commissie Economie en bestuur d.d. 9 en 22 januari 2019 (1.30) 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

5. Mededelingen van en vragen aan de wethouders Wolthers, Scheepers en Walters() 

Vragen van de SP aan wethouder Walters over het nulmeting asbestdaken  

Het college heeft in zijn brief d.d. 19 november jl. toegezegd om in het voorjaar te komen met een 

nulmeting. De SP heeft daar de volgende vragen over de stand van zaken:  

1.  Is die nulmeting als begonnen?  

2.  Kan de wethouder een concretere datum geven wanneer de nulmeting naar de raad gestuurd 

zal worden? 

 

Besloten wordt de vragen in de vergadering van de commissie Ruimtelijke Ordening en Wonen van 13 

februari te laten beantwoorden, omdat ze tot de portefeuille van wethouder Voorink behoren. 

 

6. Vooruit- en terugblik regionale aangelegenheden (0.9) 

Geen opmerkingen. 

 

7. Mededelingen van en vragen aan burgemeester Broertjes (0.20) 

Vragen van de SP over veiligheid openbaar wifi  
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De burgemeester heeft in zijn brief d.d. 28 mei jl. toegezegd om in gesprek te gaan met Ziggo over de 

meerwaarde van voorlichten. De burgemeester zegde toe voor september de raad hierover te 

informeren. De SP heeft de volgende vragen hierover:  

1.  Heeft het gesprek met Ziggo plaatsgevonden? a. Zo ja, wat waren de resultaten van dat 

gesprek? b. Zo nee: i. Waarom niet? ii. Gaat het college binnenkort nog wel in gesprek met 

Ziggo?  

Ziggo heeft ook privacy voorwaarden voor het gebruik van het openbaar wifi. Het probleem is om 

deze voorwaarden te lezen, moet men naar de website van Ziggo gaan en dat kan men alleen door 

akkoord te gaan met de privacy voorwaarden. Dit is natuurlijk geen wenselijke situatie.  

2.  Is het college bereid om met Ziggo in gesprek te gaan om deze situatie op te lossen door 

bijvoorbeeld een korte samenvatting van die privacy voorwaarden te plaatsen voordat men 

akkoord gaat? 

 

Burgemeester Broertjes: 

-  kondigt aan de vragen zo snel mogelijk schriftelijk te beantwoorden (T19/19).  

 

8. Vooruit- en terugblik regionale aangelegenheden (0.21) 

Burgemeester Broertjes: 

- kijkt tevreden terug op de regiobijeenkomst in Singer Laren van 5 februari jl. 

 

9. Regionaal beleidsplan Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek (0.22) 

Woordvoerders:  

fracties: Hart voor Hilversum: J.A.C. Slingerland; D66: mw. A.A.S. den Daas; VVD: R. Verkuijlen; 

GroenLinks: P. Veenendaal; CDA: G.J. Postma; SP: J. Sampieri Bjornsson; ChristenUnie: 

W.G. Poutsma; PvdA: mw. J. Kalk; Leefbaar Hilversum: --; Hilversums Belang: --.  

College: P.I. Broertjes, burgemeester. 

 

De ChristenUnie: 

- vraagt hoe de jaarlijkse ambtelijke herijking en verantwoording daarvan eruit zal zien; 

- vraagt zich af of eventuele bijstorting via de gemeenten bij een ontoereikend 

weerstandsvermogen niet wat gemakkelijk is (beleidsplan, pagina 4); 

- is het eens met de zienswijze; 

- informeert wat wordt gezien onder maatschappelijke functies en of dat ook een 

buurthuisfunctie kan zijn; 

- wil weten wat de visie van veiligheidsregio Flevoland is op de brandweer; 

- is benieuwd of al is nagedacht over een fusie met veiligheidsregio Flevoland; 

- vraagt wat is te doen aan preventie van een cybercrisis en hoe de advisering over 

risicobeperking er concreet uitziet; 

- wil weten waar voorstellen van een werkgroep van raadsleden te vinden zijn; 

- informeert er al een tijdelijk gebouw is voor het politiebureau; 

- vraagt in hoeverre samenwerking op lange termijn groen licht kan krijgen nu de Arhi-

procedure niet doorgaat; het lijkt alsof het beleidsplan op dat gebied niet is geactualiseerd; 

- vraagt of al een initiatief vanuit de provincies of regio’s is genomen om de Wet op de 

veiligheidsregio’s aan te passen. 

 

GroenLinks: 

-  kan zich op hoofdlijnen vinden in het ontwerp-beleidsplan’ 

- is van harte voor verdere samenwerking met veiligheidsregio’s Flevoland en Utrecht en het 

uiteindelijk samengaan met veiligheidsregio Flevoland, vanuit de gedachte dat die 

samenwerking mensen en middelen vrijmaakt om de kwaliteit van de dienstverlening te 

garanderen en nieuwe taken en stijgende kosten het hoofd te bieden; 

- wil de koppeling tussen kostenbesparing door samenwerking en inzet van de kostenbesparing 

voor kwaliteit en nieuwe taken duidelijker in de zienswijze laten aangeven; wellicht is de 

zienswijze op dat punt aan te scherpen; 
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- ziet duurzaamheid voor het eerst zijn intrede in de Veiligheidsregio doen bij de inkoop en 

onderhoud van vastgoed en het wagenpark, wat niet erg veel is; dat kan ambitieuzer en sneller 

en de zienswijze kan daarop steviger geformuleerd worden; de VVD vraagt waar GroenLinks 

dan aan denkt; GroenLinks hoopt de geplande inventarisatie naar voren te halen; 

- hoort graag hoe het staat met het uitvoeren van de Wet op de stimulering 

arbeidsparticipatiewet bij de Veiligheidsregio, die in 2019 zou worden gerealiseerd. 

 

Hart voor Hilversum: 

- vraagt aan welke sociaal-maatschappelijke functies de portefeuillehouder denkt bij de 

maatschappelijke benutting van brandweerkazernes en welke businesscases daaraan hangt; 

- informeert naar de noodzaak om het regionaal risicoprofiel uit 2015 in de aankomende tijd te 

actualiseren. 

 

De SP: 

- is positief dat de brandweer een maatschappelijke functie ziet voor zijn kazernes en is blij met 

de komende collega voor de wijkbrandweerman; 

- vindt het slechts één keer in het beleidsplan spreken over verminderd zelfredzamen mager, 

temeer daar de minister daarover aanbeveelt met een actieplan te komen; 

- is kritisch over de toekomstige fusie met veiligheidsregio Flevoland en is sceptisch over de 

kostenbesparing, zodat zij graag een businesscase daarvoor zou zien. 

 

De VVD: 

- vindt het merkwaardig dat de zienswijze vermeldt dat het goed zou zijn inzichtelijk te maken 

waar er kansen zijn die tot kostenbesparingen leiden; dat punt zou men eerder meegenomen 

kunnen hebben; 

- vraagt voorbeelden van te adresseren veiligheidsvraagstukken die niet eigen zijn aan de 

Veiligheidsregio;  

- mist in het beleidsplan de nieuwe positie onder het ministerie; 

- meent dat het niet zo kan zijn dat het Veiligheidsberaad de Veiligheidsregio op kosten gaat 

jagen, bijvoorbeeld met plaatsbepalingssystemen; 

- mist in het beleidsplan de ambitie wat betreft opkomsttijden; 

- mist ook ambitie ten aanzien van de brandweervrijwilligers en het behoud daarvan en zou het 

prettig vinden dat punt in het beleidsplan te expliciteren. 

 

Het CDA: 

- lijkt de maatschappelijke benutting van kazernes een goed idee, maar dat gaat voor haar verder 

dan alleen huisvesting; brandweerlieden hebben in hun buurt ook een maatschappelijke functie 

en kunnen ook voorlichting geven; gevraagd wordt of daarmee rekening is gehouden. 

 

Burgemeester Broertjes: 

-  is blij met het initiatief om kazernes open te stellen voor de buurt, waarmee Blaricum nog dit 

jaar al begint; 

- vermeldt de Hilversumse ambitie om dit jaar te komen tot vier wijkbrandweermensen; er is nu 

al een tweede en voor de zomer hoopt hij tot een derde te komen; het zijn preventieve 

maatregelen; 

- heeft geen moeite met het vermelden van de positie van de vrijwilligers in de zienswijze en zij 

hebben nu meer comfort wat betreft inschakeling ’s nachts en in het weekend; wat betreft de 

instroom van vrijwilligers loopt de Veiligheidsregio landelijk niet uit de pas; de SP wil de 

positie van de vrijwilligers in de zienswijze zien; burgemeester Broertjes laat weten dat de 

raadswerkgroep functioneert en een linking pin naar de vrijwilligersgroep is; hij verklaart zich 

bereid om vrijwilligers en de ambitie wat dat betreft een plaats te geven in de zienswijze; 

- heeft al eerder als voorzitter van het algemeen bestuur van de Veiligheidsregio gepleit voor 

quick wins, maar vindt dat daarop onvoldoende is geacteerd, zodat hij die nog een keer in de 

zienswijze heeft opgenomen; voor de zomer wil hij worden geïnformeerd over de quick wins; 
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de VVD vraagt zich af of de quick wins al bij het opstellen van het beleidsplan meegenomen 

hadden kunnen worden;  

- verwacht dat het financiële verhaal goed komt vanwege het met Flevoland delen van de 

commandant, het samenvoegen van de GHOR en het gezamenlijk opzetten van ICT; een lijst 

wordt in de vergadering van het AB van juli vastgesteld; daardoor leidt dat tot minder kosten, 

minder kwetsbaarheid en meer kwaliteit; 

- parkeert de fusie met veiligheidsregio Flevoland vanwege het verbod daarop van de minister, 

maar gaat wel daarmee samenwerken; 

- vermeldt dat er een businesscase over samenwerking is, waarnaar door KokxDeVoogd 

onderzoek is gedaan en welk onderzoeksrapport ook naar de commissie is toegestuurd; 

- vindt het nog niet zo makkelijk om grip op minder zelfredzamen te krijgen, maar wel heeft hij 

een quick scan gevraagd of rookmelders op orde zijn; de SP wil aan dat onderwerp meer 

aandacht laten besteden en dat in de zienswijze laten opnemen; 

- merkt op dat het de bedoeling is dat de nieuw gebouwde meldkamer begin 2022 aan de Groest 

in Hilversum komt, wat betekent dat na de zomer van 2019 een verhuizing van de politie naar 

een andere locatie in Hilversum zal plaatsvinden, wat betekent dat de politie een dependance 

krijgt op de locatie van het GAK-gebouw; de politie betaalt die verhuizing; 

- kondigt aan dat het traject voor evaluatie van de Wet op de veiligheidsregio’s in de zomer van 

2019 van start gaat; hij zit zelf daarvoor in een kerngroep vanuit het Instituut voor de Fysieke 

Veiligheid; wetgeving zal waarschijnlijk in 2022 volgen en tot die tijd mag men het niet over 

fusie hebben; in de aanloopfase gebeurt er niets onomkeerbaars; 

- kan de vraag over de Wet stimulering arbeidsparticipatie niet beantwoorden; 

- vindt het prima om meer over duurzaamheid op te nemen; 

- is volwaardig lid van het Veiligheidsberaad en wijst op de afspraak dat bij nieuwe projecten op 

basis van inwoneraantal wordt afgerekend; de VVD doet dat deugd en vraagt of het bij de 

stemverhouding ook zo werkt; burgemeester Broertjes beaamt dat en de G4 bepalen het. 

 

De heer Van der Zwan, commandant regio 

- voegt toe dat bij investeringsbeslissingen/inkoop altijd wordt bezien of iets duurzaam kan; de 

SP vraagt of geld is vrijgemaakt voor duurzame bedrijfsvoering; toegelicht wordt daarop dat 

in 2020 een onderzoek plaatsvindt en er tijd genoeg is om het algemeen bestuur om geld te 

vragen voor investeringen; de VVD meent dat duurzame innovaties ook kostenbesparing 

kunnen opleveren; 

- voelt maatschappelijke verantwoordelijkheid voor het voldoen aan de Wet stimulering 

arbeidsparticipatie en wil die verankeren in de organisatie. 

 

De heer Benschop (hoofd veiligheidsbureau en een van de penvoerders beleidsplan): 

-  wil met name een jaarlijkse actualisatie om goede verbinding te houden met de kadernota en 

de programmabegroting; een keer in de vier jaar een beleidsplan met de raad bespreken is 

voldoende, tenzij er majeure veranderingen zijn; 

- helpt meer regionale organisaties om zich voor te bereiden op cybercrime; 

- doet zijn uiterste beste om voorstellen van de raadswerkgroep te implementeren; bij 

belangrijke beleidsontwikkelingen wordt geprobeerd vroegtijdig met raden in gesprek te gaan; 

- laat weten dat het stoppen van de Arhi-procedure de urgentie voor samenwerking niet minder 

maakt; 

- kondigt aan dit jaar het regionaal risicoprofiel te actualiseren, wat mogelijk volgend jaar tot 

aanpassing van het ontwerp-beleidsplan leidt; 

- zegt dat het beleidsplan met name gebruikt wordt om nieuw beleid en wijzigingen in het beleid 

te benutten; reeds gemaakte keuzen worden niet herhaald; het doel van het beleidsplan is 

aangeven waar de koerswijzigingen en nieuw beleid zit; 

- denkt na over de inzet van de kennis en het netwerk van de Veiligheidsregio voor 

vraagstukken die anders boven de markt blijven hangen, zoals bij een cyberattack en het 

voorbereiden van verzorgingstehuizen daarop, wat geen klassieke taak van de Veiligheidsregio 

is; in het borgen van stabiliteit wil de Veiligheidsregio dan investeren; het gaat om zaken die 

niet direct tot de taken van de Veiligheidsregio zijn te herleiden. 
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Tweede termijn 

De ChristenUnie: 

- informeert naar de mogelijkheid om met een andere veiligheidsregio samen te gaan als de 

fusie met Flevoland niet lukt; 

- stelt zich voor vrijwilligers voor voorlichting in te zetten. 

 

De VVD: 

- wil de vrijwilligers in het beleidsplan vermeld zien en hoe die meerjarig vast te houden zijn; 

- mist de ambitie in het beleidsplan op welke manier de wettelijke opkomsttijd te halen is en de 

kwaliteit van de dienstverlening zo hoog mogelijk is. 

 

De SP: 

- wil een actieplan voor minder zelfredzamen in de zienswijze zien; 

- vraagt om alle wijzigingen in de brief op te sommen. 

 

GroenLinks: 

- wil in Den Haag laten pleiten voor het doorgaan van de fusie met Flevoland. 

 

Burgemeester Broertjes 

-  verneemt geluiden om bij geen doorgang van de fusie met Flevoland met Utrecht of 

Amstelland samen te gaan; 

- beaamt dat de wijkbrandweerman en beroepskrachten beide voorlichting kunnen verzorgen; 

- zegt toe de vrijwilligers, duurzaamheid en verminderd zelfredzamen in de zienswijze op te 

nemen (T19/20); 

- blijft vasthouden aan maatwerk en flexibiliteit bij de uitrukken, maar wel is betere registratie 

nodig, zoals is afgesproken bij het dekkingsplan; er moet ook een bewindvoerder op de TS2; 

op dat punt wordt de zienswijze niet aangepast; 

- suggereert in plaats van de Arhi-procedure een proeftuin Gooi. 

 

Advisering aan de raad 

De SP maakt een voorbehoud met debat. 

 

De PvdA maakt een voorbehoud zonder debat. 

 

De overige fracties adviseren positief zonder debat 

 

10. Mededelingen van en vragen aan wethouder Jaeger (1.42) 

Wethouder Jaeger: 

- vraagt toestemming voor het doen van een mededeling in besloten vergadering; de voorzitter 

zegt dat die vergadering na afloop van de openbare vergadering zal worden gehouden. 

 

Aldus wordt besloten. 

 

Vragen van de SP over speelzaal in heel Hilversum  

Na de sluiting van Kinderplanet in het centrum is er nu geen speelzaal meer waar ouders hun kinderen 

kunnen achterlaten om een dagje te gaan shoppen. De SP vindt dit jammer. Zo een speelzaal is 

namelijk prettig voor zowel het kind als de ouder. De SP ziet graag dat ondernemers zich verenigen in 

bijvoorbeeld een coöperatie om zo een bewaakte speelzaal in te richten. Het liefst ziet zij ook dat die 

speelzaal gratis is, omdat de ondernemers het meeste profijt hebben van ouders die rustig kunnen gaan 

winkelen. Desnoods zou de gemeente daarin kunnen faciliteren of mede-financieren. En natuurlijk ziet 

de SP dit het liefst in elk winkelcentrum van Hilversum en niet alleen in het centrum.  

Is de wethouder bereidt om met de ondernemersverenigingen van elk winkelcentrum in gesprek te 

gaan om te kijken of er interesse is in zo een coöperatie en de raad daarover uiterlijk voor de zomer te 

informeren?  
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Wethouder Jaeger: 

- deelt mee dat indoorspeeltuin Kinderplanet economisch niet meer haalbaar te exploiteren was; 

andere partijen zijn niet bereid om daaraan een bijdrage te leveren; als de gemeente een 

bijdrage zou leveren zou dat staatssteun zijn; het is aan de markt om in een kinderspeeltuin te 

voorzien. 

 

11. Vooruit- en terugblik regionale aangelegenheden (1.45) 

D66: 

- vraagt wat de wethouder van het regiocongres op 5 februari vond. 

 

Wethouder Jaeger: 

- is enthousiast over de mooie avond en is tevreden over de manier om ook op een andere 

manier dan door vergaderen een eenheid te vormen; 

- constateerde een hoge opkomst. 

 

De ChristenUnie: 

- had over het regiocongres tevoren gemengde gevoelens en was teleurgesteld over de rij van 

sprekers; 

- blijft teleurgesteld over de inhoud in relatie tot de doelstelling en had gestructureerd met 

mensen in gesprek gewild over speerpunten; 

- vond het congres geen relatie hebben met de RSA; 

- vond het verhaal van de heer Uneke heel goed, heel positief en inspirerend. 

 

De PvdA: 

- heeft een ander beeld over het gezegde dat er geen tekorten bij jeugd en zorg in de regio zijn; 

volgens de fractie zijn er daar wel tekorten; volgens wethouder Jaeger heeft de heer Uneke 

alleen gezegd dat jeugd en zorg tot nu toe binnen de aanwezige ruimte gebeurt en dat werd 

vergeleken met elders in het land. 

 

Hart voor Hilversum: 

- herkende de samenvatting op de sheet van de heer Uneke, omdat die ook in een 

commissievergadering is geuit. 

 

D66: 

- verzoekt de wethouder een afschrift van speeches en presentaties naar de commissieleden te 

sturen; wethouder Jaeger zegt dat toe. 

 

12. Aanpassing marktgelden 2018 (1.53) 

Woordvoerders:  

fracties: Hart voor Hilversum: J.A.C. Slingerland; D66: mw. A.A.S. den Daas; VVD: R. Verkuijlen; 

GroenLinks: P. Veenendaal; CDA: G.J. Postma; SP: J. Sampieri Bjornsson; ChristenUnie: mw. 

A.F. Vreugdenhil-de Blécourt; PvdA: mw. J. Kalk; Leefbaar Hilversum: --; Hilversums Belang: --.  

College: W.M. Jaeger, wethouder. 

 

Hart voor Hilversum: 

-  stemt in met terugbetaling van het te veel betaalde bedrag; 

- vraagt aandacht voor de periode rond Koningsdag en om dan van de marktlocatie en het 

centrum een samenhangend geheel te maken (kermis, ondernemers centrum en marktkooplui). 

 

De ChristenUnie: 

- is blij met het te nemen besluit; 

- informeert of de kosten voor realisatie van het marktterrein niet zijn doorberekend; 

- is benieuwd naar de komst van het plan om de markt een boost te geven. 
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De PvdA: 

- vraagt een onderbouwing van het bedrag van € 20.000,-. 

 

Het CDA: 

- ziet op pagina 69 van de begroting dat het voor 2018 en 2019 geregeld is maar het tarief 

daarna wel gaat stijgen. 

 

GroenLinks: 

- verzoekt de wethouder om een resumé van de prijsontwikkeling vanaf 2018 en wat daaraan 

ten grondslag lag. 

 

D66: 

- is ook tevreden over de terugbetaling; 

- is benieuwd naar het marktplan en vraagt of dat ook een relatie heeft met de stijging van de 

tarieven. 

 

De VVD: 

- is het eens met terugbetaling, maar in reactie daarop zouden vanuit de marktkooplui 

initiatieven moeten plaatsvinden;  

- vindt dat de markt meer uitstraling moet hebben en is voor de komst van een marktplan dat het 

marktplein moet vitaliseren. 

 

De SP: 

- stemt in met het voorstel en is nieuwsgierig naar de relatie tussen het marktplan met de 

prijsstijging. 

 

Wethouder Jaeger: 

- heeft het markttarief stabiel gehouden tot aan de renovatie van het marktplein; 

- licht toe dat het marktplein in het algemeen geld kost, welke kosten geamortiseerd worden 

richting gebruikers; 

- heeft de verbouwing van het marktplein omgegooid, zodat de marktkooplui dat konden blijven 

gebruiken; daardoor duurde de verbouwing maanden langer en ging de prijs van de 

verbouwing omhoog; 

- rekent twee zevende van de geamortiseerde kosten door in de markttarieven, evenals het volle 

bedrag van de langer durende verbouwing; dat leidde tot een nieuw markttarief; ophef 

daarover leidde nog een keer tot het kijken naar de kostenopbouw; er is daarop een andere 

kostenopstelling gekomen, omdat onder andere de marktkooplui niet van het totale plein 

gebruik maken; dat heeft geleid tot lagere marktgelden; 

- wijst erop dat de woensdagmarkt onder druk staat en op de overtuiging dat een lagere 

marktprijs tot nieuwe marktkooplui op die dag leidt; voor de woensdag is een verlaging 

doorgevoerd; een en ander is bevestigd in de Begroting 2019; 

- licht toe dat € 20.000,- is gebaseerd op het verschil tussen het gefactureerde tarief en het in de 

begroting vastgestelde bedrag; 

- overlegt op 27 februari met marktkooplui om hen te informeren wat er met de 

Marktcommissie (afvaardiging marktkooplui Hilversum) is afgesproken over grote 

evenementen en het marktplein; een oplossing omtrent veiligheid, vergunningen, brandweer 

etc. wordt gezocht om zowel voor de kermis, winkeliers als de markt een goede oplossing te 

hebben rondom Koningsdag; 

- overlegt elke zes weken met de Marktcommissie en daarnaast is er zeer regelmatig ambtelijk 

overleg; 

- heeft op dit moment gerekend met stijging van de marktgelden, waarbij is uitgegaan van 

investeringen in de markt (andere indeling, promotie, activiteiten); daartoe komt er een plan; 

- kijkt bij de Begroting 2020 opnieuw naar de markttarieven voor 2020 en verder;  
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- heeft nog steeds de ambitie om van de markt de beste warenmarkt van Nederland te maken, 

wat niet eenvoudig is, zodat de Marktcommissie en de gemeente mogelijkheden moeten 

hebben om veranderingen gestalte te geven; 

- heeft vanaf april met de nieuwe Marktverordening mogelijkheden om de markt te 

optimaliseren; 

- kondigt vanaf het voorjaar een podium (verhoging) voor verenigingen aan om op de markt op 

te treden, in elk geval elke zaterdag; verenigingen met hoge subsidie krijgen de voorwaarde 

opgelegd om daar in de open lucht op te treden; de ChristenUnie lijkt het dat previews van 

optredens Hilversum een boost kunnen geven; 

- kijkt ook naar de op- en afbouw van kramen en een andere ‘look and feel’ van die kramen die 

veel aantrekkelijker is; 

- wijst erop dat de gehanteerde markttarieven niet tot de hoogste en in de regio behoren 

 

Advisering aan de raad 

Alle aanwezige fracties adviseren positief zonder debat. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.08 uur. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Economie en Bestuur van 6 maart 2019, 

De griffier, ·······      De voorzitter, 

 

 

 

P.M.H. van Ruitenbeek.     mw. B. Verweij. 

 

 


